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Notulen algemene ledenvergadering BDGD 2023 

Donderdag 20-6-2024 in De Kiepe. 

 

Aanwezig: Volgens presentielijst 21 Leden. 

Bericht van verhindering : 6       personen. 

 

Richard Miller. Piet Wollerich. Be Boschma.. Stienus Sluiter. Klaas Nijboer.  

 

1 opening 

De voorzitter heet ons alle welkom; 

De voorzitter noemt de namen op van  de leden die ons het afgelopen jaar zijn ontvallen. 

Dit zijn : Jan Aaij. Bernard Haveman. Loek Smit. Harhannes Mossel. Trenco Duit. Gerardus 

Engelage. 

En vraagt een minuut stilte om deze leden te herdenken.  

 

2 vaststellen agenda. 

De agenda wordt vastgesteld zonder wijzigingen. 

 

3 Ingekomen stukken en mededelingen: Geen. 

Verzoek om de notulen kleiner te maken en niet zo uitgebreid als afgelopen jaar. ( klaas Siepel) 

Antwoord Fred zal ik doen. 

 

Vraag of hert bestuur nog werk gemaakt heeft om bij verschillende clubs langs te gaan om leden te 

werven ( Cor Elzenaar). 

Antwoord Fred dit is niet gebeurt er is al genoeg bekendheid om hier veel tijd in te steken. 

 

4 Notulen jaarvergadering 20-6-20 

Te uitgebreid ook omdat er een stuk livescore uitleg bij zat, moet dus korter. 

Verder goedgekeurd 

 

5 Jaarverslag secretaris : 

Jaarverslag Secretaris D.B.G.D.               14-06-2024 

 

Bestuurssamenstelling: 

Voorzitter  Harm Meijringh Ad interim ,  wordt officieel gekozen door de vergadering. 

Competitie leider A. Eerenstein,   

Wedstrijdleider PK  W. van Beek gestopt per 2-7-2024 dus na de vergadering, verzoek gestuurd 

naar alle leden of iemand deze taak op zich wil nemen 

Penningmeester J. Meems    

Secretaris F. Stok. 

 

Aantal leden op 2 juni ’24:               

Het aantal leden op 23 juni 2024 was 196  
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Bestuursvergaderingen : 

Het bestuur heeft dit jaar 6 keer vergaderd.   

Deze vergaderingen bestonden veelal over hoe het allemaal geregeld moet worden en hoe het kerst 

toernooi weer plaatst zou vinden,  

 

Het bestuur is veranderd Loek Smit was eerst verhuist en reeds overleden . Harm is voorziteer Ad 

intern geworden..  

  

De samen werking met KNBB Groningen Drenthe schiet nog niet op wel mag er bij elkaar PK 

wedstrijden gespeld worden omdat het een Persoonlijk kampioenschap is men moet dan wel lid zijn 

van Dag biljarten en Avond biljarten. 

 

Het komende jaar worden de PK wedstrijden in zijn geheel geregeld via Livescore ook de uitslagen 

moeten daar ingevuld worden. 

 

Ook de komende wedstrijden op de NK zijn daar te volgen. 

Als er een uitslag ingevuld word staat dit gelijk op de deze site. 

 

Dit is voor iedereen te volgen op de site met de Link PK-Livescore - Wedstrijdkalender (knbb-

livescore.nl) 

                                                  

6 Verslag kascommissie : 

De kascommissie bestond  dit jaar uit de Hr P. P. Wollerich (ziek dus afgemeld)  en J Geerts. 

De heren hebben de Kas gecontroleerd en de heer J.Geerts het woord en deelt mede dat de kas goed 

gekeurd wordt, en spreekt een woord van dank uit aan de penningmeester.  

En vraagt de vergadering om het bestuur Decharge te verlenen. Dit wordt met applaus door de 

vergadering bekrachtigd.  

 

7 Benoeming kascommissie : Deze zal volgend jaar bestaan uit  de heren. 

 Hr. P. Wollerich en  Hr. A v.d Veen. De J.Geerts  wordt hartelijk bedankt voor zijn gedane werk. 

De hr.Boddema wordt toegevoegd als reserve 

 

8  Jaarverslag penningmeester : 

De penningmeester licht zijn financiële verslag toe en wordt goedgekeurd. 

Wel wordt er gevraagd wat de vergoedingen zijn voor het organiseren PK wedstrijden. 

En ook waarvoor er een boete is van 50 euro bij de PK wedstrijden. 

De penningmeester wil een verhoging van de  contributie Maar de vergadering stemt tegen. 

 

9 Pauze 

 

10 Vaststelling contributie 2024/2025 : 

De contributie blijft het zelfde. Zie punt 8 

 

11  Jaarverslag competitieleider en mededelingen competitie/beker 2022/2023: 

Het verslag wordt rond gedeeld  

Er is nog een man nodig voor driebanen (reeds opgelost) 

 

https://knbb-livescore.nl/match-calendars
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12  Jaarverslag PK wedstrijdleider 2022/2023 en mededelingen. 

Wordt ook rond gedeeld 

 

Vraag van Hein de Vries  waarom zijn er steeds zoveel verschillen met de moyennes. 

Antwoord er wordt druk gewerkt om de moyennes van de competitie en Pk te combineren dit zal 

een stabielere moyenne geven. 

 

Aanvullen op 4-7-2024 ik heb alle inschrijvingen PK vergeleken met de moyennes van de 

competitie en de pk wordt gespeeld op het hoogste moyenne ( of PK of Competitie) 

 

13  Bestuursverkiezing: Aftredend is Willem van Beek ( herkiesbaar) reeds bestuur verlaten      

 Jan Meems is aftredend in 2025 

 Adolf Eerenstein is aftredend in 2026 

 Fred Stok is aftredend in 2027 

 Harm Meijringh aftredend 2028  

 

14  Wat verder ter tafel komt / Rondvraag 

De locatie van livescore moet aangepast worden , moet niet meer DBGD zijn maar de juiste 

clubs met locatie.  ( ben ik druk mee bezig ) 

 

Elzo Dijk vraagt of het verplicht is om wat te organiseren. 

(Antwoord nee maar een dringend verzoek.) 

 

Als men een pk wedstrijd speelt een teller meenemen ander bestaat de kans dat u zelf moet 

tellen tijdens het spelen 

 

Theo Olsthoorn vraagt waarom er  niets meer is vernomen over de parkeer moeilijkheden bij de 

Harmonie te Groningen. 

 

Wordt een uitleg over gegeven door Jack Balkema 

 

 

 

 

15 de voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering. 

 

Secretaris Fred Stok 

 

 

 

 


